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محمدعلیانصاری:

علیهتفکرامام)ره(شبیخونراهافتادهاست

در حکومت های مردمی که ما هم از مدعیان آن 
هستیم، دولت، عین ملت است و ملت عین دولت. 
لاجــرم صداها از هر دو طرف صادقانه و شــنیدنی 
اســت و عارضه ای به نام از هــم بیگانگی در میان 
نیســت. چون هر دو به فراست می دانند که از هم 
بیگانگی، عامل فرو ریختن دیوار اعتماد میان مردم 
و حکومت و حاکمیت است. اینجاست که حکومت 
بدون پشــتوانه مردمی، اعتمادبه نفس لازم را ندارد 
و اهتمامش مــورد تایید قرار نمی گیرد و به نتیجه 
نمی رسد. چون نخواسته و نتوانسته، صدای رسای 
مردم صاحب ملک را بشناســد . لذا حکومت برای 
بقای خود هم که شده باید صداهای یک صدا را که 
بیانگر خواســته های مشروع و منطقی و حقوق مند 
اســت، بشنود. اما از جمله صداهایی که در اقدام به 
جراحی اقتصادی، بســیار فراگیر و رساست و هیچ 
نیازی به گــوش خواباندن ندارد، »چرا به من یارانه 
تعلق نمی گیرد«، اســت. صدا می گوید: »من ایرانی 
شناسنامه دار هستم و ملیت ایرانی بودن در تاروپود 
وجود من است و در ثروت خدادادی این مملکت، به 
 اندازه یک نفر، حق حقوقی غیرقابل انکار و انفصالی 
دارم که این حق مشــروع را هیچ کس نمی تواند از 
من سلب نماید. چنان که در قانون یارانه های مجلس 
هشــتم که به دولت احمدی نــژاد، تفویض اختیار 
در اجرا داده شــد، این شــمول مراعات شد و هیچ 
اســتثنایی هم در میان نبود. مگر به اختیار صاحب 

حــق. آن جا هم کــه بعدها عده ای حذف شــدند، 
دخالــت در احقاق حقوق مردم بود و نمی بایســت 
این تعدی صورت می گرفت. چون در شــریعت ما، 
مالکیت مشروع، غیر قابل تصرف و تعدی آن  هم به 
استناد نص صریح آیه شریف »لیس للإنسان إلا ما 
سعی«است. از قضا نکته استدلالی هم همین جاست 
که صدا می گوید به ظرفیت یک ایرانی از هشــتاد 
و چند میلیون  نفر حقــی دارم: درس خوانده ام، با 
درس خوانــده ازدواج کرده ام، هــر دو در ادای آن 
هزینــه ای در قبال ما صرف شــده، برای خود و این 
ملک و ملت کار کرده ایم و داشته های ما هم مشروع 
و مسلم اســت دلیل هم اینکه در هیچ دادگاهی و 
به هیچ حکمی مسلوب الاختیار نشده ام اگر بنده با 
پول مملکت درس خوانده ام به ادای دین مشــغولم 
همان گونه که دیگران از بســاط نعمات خدادادی 
این کشور، بالیده و به ثمر رسیده اند. بنابراین هیچ 
سلیقه ای و خواستی نمی تواند مرا از اخذ یارانه حذف 
کند و چنانچــه از مجلس هم مصوبه ای بیرون آید 
باید در چارچوب شرع مقدس و قانون اساسی باشد. 
این که کســی و قشری ندارد و ورشکسته به تقصیر 
نیســت، می توان بنا به حکم قرآن کریم به فقیر و 
یتیم و ابن سبیل کمک کرد اما این خود دلیلی بر 
ساقط کردن صاحب حق نیست و در این حق مسلم، 
همــه از عالی و دانی و عارف و عامی باید بدین حق 

حقوق مند، باور قلبی و اعتقاد داشته باشند.
این که دولت اعلام کرده  است که به ۷۲ میلیون 
نفر یارانه می دهد باید پرســید تکلیف مابقی مردم 
ایران چه می شــود و چه کسی این حق را به دولت 
داده  است؟ آن اصول و مبانی مورد استناد چیست؟ 

و در مجموعه حقوق ملــت، اصولی مثل ۱۹ و ۲۰ 
به چه معناســت؟ همچنین اصــل ۲۲ هم از زمره 
حقوق ملت ایران اســت. لابد تصمیم گیران این امر 
می دانند که حتی در مورد ســهم حضرت امام نیز 
مراجع عظام کلمه »می تواند« در فلان محل و فلان 
امر هم مصرف شود، کلمه اجبار و »ضرس قاطع« را 
به کار نمی برند و به »می توان« و »می توانند« اکتفا 
می کنند. البته اگر به اختیار باشد و دولت مشکلات 
خود را با مردم نجیب ایران در میان بگذارد، خیلی ها 
نه تنها ممکن اســت انصراف از گرفتن یارانه اعلام 
نمایند بلکه در صورت تــوان از کمک هم مضایقه 
ندارند چنان که از این بزرگواری ها را در صدر انقلاب 
و در جنگ و حــوادث طبیعی و نیز اعمال خیر در 
زمینه های مختلف از آن ها بسیار دیده ایم. ملتی که 
مال و خون خــود را در راه منویات و ضرورت های 
نظام و کشــور دریغ ندارد و با حاکمیت »مواســا« 
کرده ، اهل گذشت و ایثار و نثار است اما نه این چنین 
کــه یارانــه نگرفته های تکلیفی را در ســایت های 
مختلف، ســرگردان کنیم و به بازی بگیریم و ذهن 
مردم را مشغول بداریم که آیا فرجی در این دریافت 
حاصل می شود یا نه؟ در اینجا باید گفت: اگر اضطرار 
است، چرا دولت محترم به صراحت با مردم صحبت 
نمی کند و از کیســه خالی خود سخن نمی گوید و 
در بیان مشــکلات، مردم شریف و با گذشت و اهل 
قناعت و نجابت ایران را محرم اسرار خود نمی داند و 
چرا به جای صراحت بیان و گفتن تنگناهای موجود، 
مــدام فرافکنی می کند و از وضع موجود، دیگران را 
در میدان دراز می کند و خود را بری از هیچ تقصیر 

و قصوری می داند، آیا »النجاه فی الصدق« نیست؟

دبیر ستاد مرکزی بزرگداشت امام خمینی)س(، 
تاکید کرد که امروز یک شبیخون و غارت فرهنگی، 

اخلاقی و سیاسی علیه تفکر امام راه افتاده است.
به گزارش ایســنا، حجت الاســلام و المسلمین 
محمدعلــی انصاری در نشســت با اعضای ســتاد 
بزرگداشت ارتحال امام رحمت الله، با تشکر از وزیر 
کشور و دستگاه های دست اندرکار بزرگداشت امام 
خمینی)س( گفت: از ســال نخست بعد از ارتحال 
امام بعضی افراد این ســؤال را مطرح می کردند که 
امام چه نیازی به بزرگداشــت دارد؟! طبیعی است 
کــه اگر ما امام را یک فــرد معمولی در جامعه که 

دارای نیازهای فردی و خانوادگی است تفسیر کنیم، 
نیازمند تبلیغ نیست. اما اگر امام را یک حقیقت ناب 
و نجات بخش تفســیر کنیم به تبلیغ و بزرگداشت 
امام نیازمند بوده و هســتیم. وی تأکید کرد: تبلیغ 
یک کیمیا و عنصر بی نظیر در جامعه بشری است و 
از روز اول خلقت همه انسان ها سعی کرده اند برای 
رسیدن به اهداف خودشان از تبلیغ استفاده کنند. 

استعمارگران برای استیلا و انبیاء برای رسیدن 
به اهدافشــان از تبلیغ اســتفاده کرده اند. رسالت 
رســول فقط ابلاغ است و ۷۷ بار در قرآن از تبلیغ، 
ابلاغ و بلاغ اســتفاده شده و اهمیت نقش تبلیغ در 

قرآن مشخص است. اما »بلاغ مبین« مدنظر قرآن 
است؛ یعنی اســتوار، محکم و برخاسته از فرهنگ 
جامعه بشــری باشد. انصاری ادامه داد: به این معنا، 
بزرگداشــت فقط چاپ عکس و بنر نیست و اگر به 
روح بلاغ مبین توجه کنیم فلســفه مردم ســالاری 
دینی تفسیر می شــود. اگر در جامعه ای پیام رسا 
باشد و جامعه از زبان انبیاء مستقیم پیام را بشنوند 
نیاز ندارند به ابزارهای دیگری متوســل شــوند اما 
متأســفانه در طول تاریخ بسیار کم اتفاق افتاده که 
انبیاء آنچه می خواســتند را به مردم معرفی کنند. 
چون یکی از کارهای دشمنان ضد تبلیغ بوده است.
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دکترعلیعسکریمدیرعاملگروهصنایعپتروشیمیخلیجفارسخبرداد:

احداث اولین پارک  )های تک( پتروشیمی در عسلویه 
گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، موتوری برای عدالت اقتصادی و پیشرفت کشور خواهد شد

مدیرعامل با ارزش ترین شــرکت بازار ســرمایه ایران، در نخستین نشست 
خبــری خود، اخبــار خوبی برای 4۹ میلیون ســهامدار   »فارس« داشــت، از 
هدف گذاری رسیدن به فروش ۱3.5 میلیارد دلاری در سال ۱4۰۱ تا پایه گذاری 
پارک های »های تک«  صنعت پتروشــیمی با فروش چند ده میلیارد دلاری؛ او 
البته تاکید کرد که افزایش سوددهی و صیانت از منافع سهامداران، در  اولویت 
او و مدیران این گروه اســت.  به گزارش روابط عمومی گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس، نخستین نشست خبری دکتر علی عسکری در بیست  و ششمین 
نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی و روزی که این گروه بزرگ 
پتروشــیمی 6 تفاهم نامه مهم به منظور  استفاده از ظرفیت های مراکز علمی و 
پژوهشی برای افزایش دانش و بومی سازی چرخه تولید محصولات پتروشیمی 
از چاه نفت  تا مصرف کننده و نیز تامین خوراک مجتمع های پتروشیمی منعقد 
کرد، در سالن دو مرکز همایش های محل دائمی نمایشگاه های  بین المللی تهران 

برگزار شد. 
از روزگار سخت سلطه استعمارگران بر منابع نفتی

 تا طعم شیرین خودکفایی
مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس در ابتدا با ذکر یاد و نام شهدا، 
امام شهدا و آرزوی سلامتی برای مقام معظم رهبری  سخن را آغاز کرد و گفت: 
برگزاری بیست و ششمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز و پتروشیمی که امسال 
در طرازی بالا برگزار  شــد، به ما عبور از دورانی را یادآوری می کند که همراه با 
خاطراتی تلخ برای ملت ایران بود، روزگاری که استعمارگران بر منابع  غنی نفتی 
این کشور حاکم بودند و خام فروشی و رواج فرهنگ مصرف گرایی سکه رایج بود. 
وی تصریح کرد: با وقوع انقلاب اســلامی، شاهد آن بودیم که علی رغم همه 
سنگ اندازی ها، تحریم ها و مشکل زایی ها، صنعت  جایگاهی دیگر یافت و به ویژه 
با تاکیدات مکرر مقام معظم رهبری، تولید دانش، رفتن به سمت صنایع »های 
تک« و داخلی ســازی در  صنعت و به ویژه صنعت نفت، گاز و پتروشــیمی در 
اولویت قرار گرفت که این نمایشگاه نیز، جلوه ای از این تلاش است.  نایب رئیس 
هیات مدیره شــرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، تصریح کرد: یک به یک 
غرفه ها در این نمایشگاه موجب افتخار  است، قطعه سازان امروز با تلاش فراوان 
توانســته اند به دانش تولید قطعاتی دست بیابند که حتی تا سال گذشته آن را 
وارد می کردیم  و امروز قطعه سازان ما حتی آماده هستند اکثر قطعات یک پلنت 
پتروشــیمی را بسازند و از مرحله کســب دانش حتی به مرحله  راه اندازی خط 
تولید رسیده اند و جا دارد از وزارت نفت بابت برگزاری این نمایشگاه تشکر کنم. 

افق پیش روی ما، خلق لایسنس و تکنولوژی است
وی ادامه داد: کاتالیست که قلب پتروشیمی است و صنعت ما به واردات آن 
وابسته بود، امروز به همت شــرکت های داخلی و  بخصوص شرکت های دانش 
بنیان در ایران تولید می شــود و افق پیش روی ما، خلق لایسنس و تکنولوژی 
است؛ تفاهم نامه هایی که  منعقد شد امیدوارم به حرکت ما شتاب دهد و بتوانیم 
ســرمایه گذاری مناســبی در این حوزه که از عوامل استقلال ملی، اقتصادی و 

 سیاسی کشور است، انجام دهیم. 
هدف گذاری برای فروش حدود 13 میلیارد دلار محصول

او در ادامه به تشــریح برنامه های آتی گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، 
پرداخت و گفت: برنامه تولید تعریف شــده ســال ۱4۰۱  گروه، بیست میلیون 
و پانصــد هزار تن محصول اســت که ۱۱ میلیون تن آن بــرای عرضه به بازار 
داخل و حدود ۱۰ میلیون تن آن  برای صادرات خواهد بود. علی عسکری افزود: 
ارزش فروش داخل محصولات در ســال ۱4۰۱، انشالله بیش از ۷ میلیارد دلار، 
صادرات بسته به قیمت جهانی نفت بیش از پنج و نیم  میلیارد دلار و فروش کل 
نزدیک به ۱3 میلیارد دلار خواهد بود. وی اولین سیاســت کلی بزرگترین گروه 
پتروشــیمی ایران را افزایش بهره وری و ســودآوری اعلام کرد و گفت: رشد ۹ 
درصدی  گروه در سال گذشته در سال جاری و سال آینده با تکمیل پروژه های 
در دســت اجرای گروه از جمله طرح های جدید و طرح های  میان دستی درون 

مجتمعی بیشتر خواهد شد. 
صیانت از سهام گروه، اولویت فارس

مدیرعامل گروه صنایع پتروشــیمی خلیج فارس، صیانت از سهام گروه در 

بازار ســرمایه را اولویت دیگر خود عنوان کرد و اظهار  داشــت: فارس، امروز در 
بازار سرمایه ارزشی بالغ بر ۱6 میلیارد دلار دارد و با در نظر گرفتن ارزش بازار 
شرکت های تابعه، این عدد به   35 میلیارد دلار می رسد که نشان از جایگاه ویژه 

خلیج فارس در بازار سرمایه دارد. 
اولین پارک »های تک« صنعت پتروشیمی 

در عسلویه ساخته می شود
وی بر توســعه صنایع پایین دستی تاکید کرد و گفت: صنایع پایین دستی، 
اشتغال آفرینی، ارزش آفرینی و ســودآوری بیشتر دارند و  ایجاد و توسعه این 
صنایع از اولویت های اساســی گروه صنایع پتروشــیمی خلیج فارس است. در 
همیــن رابطه به ســمت ایجاد  پارک های »های تک« در صنعت پتروشــیمی 
خواهیــم رفت، پارک هایی که در معدود کشــورهای دنیا وجــود دارد و ما که 
خود  مالک خوراک و صنعت هستیم باید به سمت ایجاد و احداث این پارک ها 
با فروش چند ده میلیارد دلاری برویم.  علی عسکری در ادامه تاکید کرد: اولین 
پارک »های تک« صنعت پتروشــیمی از سوی گروه صنایع پتروشیمی خلیج 
فارس در  ایران و در منطقه عسلویه ایجاد خواهد شد که مکان یابی زمین ۱6۰۰ 

هکتاری و آماده سازی زیرساخت های این پارک در دستور  کار است. 
وی تصریــح کرد: پارک »های تک« مشــابهی را در ماهشــهر نیز طراحی 
خواهیم کرد و از ســوی دیگر در همکاری با ســایر صنایع  به دنبال ایجاد چند 
پارک تخصصی مثل خودرو، ساختمان، مواد بهداشتی و ... هستیم که پایه های 

این کار در سال ۱4۰۱ و همگام  با شعار سال، گذاشته خواهد شد. 
ظرفیت های معطل مانده مجتمع ها را فعال می کنیم

مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، با بیان اینکه این گروه ۲۱ 
طرح در دست اجرا دارد، گفت: ۱4 طرح بزرگ و  تعدادی طرح پایین دستی را 
به ارزش حدود ۱5 میلیارد دلار در حال اجرا داریم و باتوجه به اعلام نیاز صورت 
گرفته، به دنبال  سرمایه گذاری در میادین گازی و نفتی هستیم و از سوی دیگر به 
دنبال تامین خوراک و فعال کردن ظرفیت های معطل مانده  مجتمع های بزرگ 

خود مانند پتروشیمی بندر امام هستیم.   
علی عسکری با اشاره به نقش مهم این گروه پتروشیمی در زمینه خودکفایی 
در صنعت پتروشیمی، گفت: نمایشگاه حمایت از  ساخت داخل کاری ارزشمند 
اســت و برای تداوم و گسترش این روند دبیرخانه دائمی برای ساخت داخل و 
خودکفایی ایجاد کرده ایم  و از ۱58 تفاهم نامه منعقد شــده در ســومین دوره 
نمایشگاه ســاخت داخل در صنعت پتروشیمی در فاصله کمتر از سه ماه، 4۹ 

 تفاهم نامه به مرحله قرارداد رسیده است. 
مدیرعامل گروه صنایع پتروشــیمی خلیج فارس، در پایان خاطرنشان کرد: 
هلدینگ خلیج فارس گوهری است که باید از آن صیانت  کنیم و اگر امروز این 
گروه سرمایه بالایی دارد، متعلق به مردم است. ۱۹میلیون نفر به صورت مستقیم 
و 3۰ میلیون ایرانی به  صورت غیرمستقیم سهامدار فارس هستند و از آن نفع 
می برند، امیدوارم با برنامه هایی که داریم بتوانیم خادم خوبی برای مردم  باشیم و 
این گروه بزرگ پتروشیمی، تبدیل به موتوری برای پیشرفت اقتصادی و عدالت 

اقتصادی کشور شود. 



جنابآقایدکترعیناللهعلیپورجراحمحترممغزواعصاب
وسرکارخانممرضیهاسقانیانکاردانمحترماتاقعمل

شهرستاندامغان
زحمات بی شائبه شما برای درمان زین العابدین احسانی شایسته تقدیر و 
تشکر فراوان اســت. امیدوارم خداوند، کادر درمان متعهد و گرانقدری چون 
شــما را که در خدمت به مردم از هیچ تلاشــی فروگذار نمی کنید، پاینده و 

علی خان احسانی –  مهدی یزدیسلامت بدارد.

97 درصد استرالیایی ها 
در انتخابات  شرکت می کنند

انتخاباتپرمجادله
دراسترالیا

آیت الله بیات زنجانی: 

هزینهمعضلاتکشوررا
اقشارپاییندست
جامعهپرداخت

میکنند

آیت الله موسوی تبریزی: 

مشکلاتفعلیجامعه
بههیچوجه

درشأناینمردم
نیست

آیت الله گرامی قمی: 

تادیرنشده
مسئولانفکراساسی
برایحلمشکلات

مردمکنند

حجت الاسلام و المسلمین شهرستانی: 

بابرنامههای
شعارگونهنمیتوان

بهموفقیت
رسید

دبیــرکل حزب مردم ســالاری به نمایندگــی از مدیران 
و مســئولان این حزب و در دیدار با برخــی علما و مراجع 
تقلید در قم بر اســتقلال حوزه های علمیــه در عین همراه 
بــودن با ارکان حکومت و حمایــت از اصل نظام تاکید کرد.
دکتر مصطفی کواکبیان گفت: می بایست بین این دو موضوع 
مهم تفکیک قائل شد تا به جامعه اینگونه القا نشود که همه 
مشکلات و معضلات متعلق به روحانیت و مراجع تقلید و علما 
و مدرســین در حوزه علمیه می باشد چون متاسفانه در حال 
حاضر همه مشــکلات موجود که به علت اتخاذ برخی تدابیر 
نادرســت و ضعف در مدیریت و موارد دیگر رخ داده است را، 

مردم به گردن روحانیت انداخته و...


